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Torbjörn Althén
Styrelseledamot i DIF Handboll

Berätta lite om din roll i styrelsen
- Formellt fungerar jag som sekreterare, även om jag 
har god hjälp av vår verksamhetskoordinator med 
styrelsedokumentationen.

Jag har också ansvaret för att utveckla olika 
verksamheter vid sidan av handbollen, det vill säga 

sådana som strategiskt kan bidra till att Dif Handboll blir 
unga spelares förstaval. För att bara nämna en viktig sådan: utbildning. 
Här för vi nu intensiva diskussioner om ett aktivt samarbete kring att 
starta ett "idrotts"gymansium med en av våra samarbetspartners. 
Sedan tror jag att jag, rent allmänt, också bidrar med viss 
"djurgårdserfarenhet", eftersom jag ju varit aktiv nästan 25 år i Dif 
fotboll. Erfarenhet är en god tillgång när det till stora delar handlar om att 
bygga nytt.

Varför detta intresse för utbildning?
- Jo ett skäl är väl att jag är gammal lärare, även om jag inte varit aktiv 
sådan på 15 år, så brinner intresset för pedagogiska frågor. Dessutom 
tror jag att alla som sysslar med elitidrott behöver en god grund att stå 
på, vid sidan av idrotten, även om det är idrotten som i första hand styr. 
Vid sidan av mitt arbete med Dif handboll, så arbetar jag med 
företagsutbildning, så jag vet i praktiken vad god kompetensutveckling 
betyder både för en organisation och individ.

Kan du beskriva ditt drömscenario för Djurgården Handboll?
- Låt mig då få sätta fingret, inte på det som sker på plan, utan snarare 
vid sidan av planen
Så här skulle scenariot delvis kunna se ut framledes: vi har 
handbollssveriges absolut bästa ledare, som med sin 
pedagogiska fingertoppskänsla utvecklar våra unga, 
karaktärsfasta spelare och på ett proffsigt och insiktsfullt 
sätt förbereder dem för både nationellt och internationellt 
spel.
Föreningen äger, utvecklar och förfinar fortlöpande Dif-
modellen, där varje individ, från styrelse och hela vägen 
ner, exakt vet sin uppgift, sitt ansvar och sina befogenheter.
I Skåne och i Västsverige börjar handbollsaktiva på alla nivåer, med 
avund och förvåning, att tala om Dif-andan och den remarkabla 
förändring som skett i handbollsstockholm.
Inte ens Stockholmsförbundet kan längre nonchalera vår proffsighet; till 
och med denna något insomnade institution måste vakna och börja agera, 
så att kompassen på handbollskartan allt mer börjar peka mot öster. 
Och så spelar vi för fulla läktare i Kungliga tennishallen!





Intervju med Timmy Sundin.
Bolltrollaren och publikfavoriten Timmy Sundin har bjudit på många 
läckerheter under säsongen och har mycket välfötjänt belönats med 
"matchens lirare" och "matchens delikatess"-utmärkelser på löpande 
band. Detta bollgeni började sin handbollskarriär i Handens SK och 
hamnade sedan i Tyresö IF för att tillslut komma hem till Djurgården. 
Timmy har under åren haft anbud från många, många 
Elitserieföreningar och han var nere i IFK Skövde och körde en 
försäsong men valde att flytta hem då hans hemlängtan blev för stor.

Timmy gjorde debut i Elitserien 
för Djurgården redan 2004 
som 18 åring och blev då 
utsedd till matchens lirare, 
berätta om matchen?
Det var mot Heid och jag var fett 
nervös, klistret fastnade inte på 
fingrarna för jag hade sådan 
handsvett. Men efter några 
minuter kom jag in i det och då 
släppte det. Jag fick spela på 
högersex och första avslutet blev 
en miss, målvakten gjorde en kanonräddning. Efter det blir det tre 
mål på tre avslut och vi vann med några mål.
Du är en riktig Järnkamin har jag hört?
Ja, jag har varit på de flesta fotbolls och hockeyarenor och stöttat mitt 
lag. Hela familjen är jätte Djurgårdare så det var inget svårt val, eller 
så hade jag inget val.
Hur länge har du haft DIF-tatueringen?
Den fick jag av mina nära och kära när jag fyllde 18 år. Jag bokade en 
tid hos tatueraren direkt och missade en DM-match men de var det 
värt.
Kommer vi vinna alla matcher i år?
Ja, det tror jag. Men vi får inte bli för bekväma. Det finns många bra 
lag i serien, men vi är faktiskt bäst.
Vilket är ditt favorit DIF-minne?
Det är nog när Djurgården Fotboll tog SM-Guld nere i Borås, det var 
en fantastisk resa. Jag fick faktiskt en halsduk av Jesper Blomqvist, 
men det var nog i Halmstad, hur som helst det var häftigt att få 
uppleva det på plats med alla polarna.
Vad bjuder du på för handbollsgodis idag?
Det är nog dags att plocka fram "Kinder-ägget" igen. Med andra ord 
så blir det en överraskning.



Mange inför matchen.
I årets upplaga av div.1 norra ser vi flera 

lag där den yngre generationen 
handbollsspelare utgör en stor del av 
laget. Irsta och Tyrold är ett par exempel 
på lag som till stor del består av juniorer 
eller förstaårsseniorer och som hittills 
lyckats bra i serien. Ofta innebär möten 
med denna typ av lag en fartfylld handboll 
med härlig inställning och kämpaanda och 
där bristen på rutin kompenseras med 
samarbeten mellan spelare som lirat 
tillsammans sedan bollskolan.

Dagens motståndare Skånela är även 
de ett lag ur denna kategori. Lagets 
stomme består till stor del av spelare 
födda 91. Trots deras unga ålder finns det 
mycket rutin hos dessa killar när det 
kommer till viktiga matcher, åtminstone 
på ungdomsnivå. Två guld har de på 
meritlistan från ungdoms SM och det finns 
goda möjligheter att ta ett tredje i 
finalsteget i junior SM om drygt en månad.

Laget har dessutom förstärkt lite extra 
under EM uppehållet och lånat in Jimmy 
Karlsson. Jimmy spelar vanligtvis i 
Elitserien och kanske kan bidra med den 
rutin på seniornivå som detta lag saknar.

Djurgården åkte förra helgen till Örebro 
för att möta ytterligare ett lag som till stor 
del består av unga potentiella
Elitsenespelare. Lif blå, farmarlag till Lif Lindesberg, stod för 
motståndet denna gång. Killarnas inställning vid matchstart var 
utmärkt och 3.37 in i matchen tvingades Lif lägga in Time Out kortet 
vid ställning 0-5. Därefter kändes matchen mer eller mindre som en 
transportsträcka och 6 bollar i segermarginal får vara godkänt denna 
bortamatch.

Idag krävs ytterligare en god prestation av Djurgården för att slå 
tillbaka ett snabbt och taktiskt Skånela. Räkna med snabbt spel och 
ungdomlig entusiasm, från båda lagen...

/Magnus Oskarsson



Djurgårdens IF Handboll
1. Alexander Åhlström
1 2. Pontus Espling
1 6. Albin Falk Hansson
2. Johan Båverud
3. Johan Brun
7. Henrik Pujol
8. Alexander Eriksson
9. Patrick Ouinones
10. Michael Olave Elgered
1 3. Viktor Wrede (K)
1 7. Olof Johansson
18.  Roger Järeholm
22. Petter Strömberg
23. Elliot Axelsson
48. Sonny Östermark
91. Timmy Sundin

Tränare
Magnus Oskarsson
Henrik Reiz

Ledare
Åke Johansson
Ted Ejdeskog

Dagens domare: Erik Nielsen
Victor Horvath

Delegat: Ralf Lundberg



Skånela IF
1. Anel Alagic
12. Patrik Öhman
1 6. Linus Sjölund
2. Gustav Hallén
3. Tim Kulich
4. Robon Gustavsson
6. Torbjörn Ogeus
7. Sebastian Johansson
8. Milan Kapuran
9. Hampus Larsson
10. Kim Bäckman
11. Erik Hökenberg
1 5. Viktor Östlund
1 7. Lars Samuelsson
1 8. Per Eriksson-Romild

Tränare
Dag Lundin
Niklas Olsson

Ledare
Örjan Eriksson
Jan Olfosson



Intervju Per Eriksson-Romild
Per Eriksson-Romild som kom tillbaka till sin moderklubb inför 
säsongen efter att ha spenderat ett år i IVH Västerås, där hans sista 
insats var att stoppa Djurgården i kvalet till Allsvenskan. Per är en av, 
om inte den mest rutinerad spelaren i dagens Skånela som till största 
del består av juniorer.

Hur kommer det sig att du återvände 
till Skånela efter bara 1 år i IVH?
- Det berodde på en social situation 
ytterst och eftersom jag tycker det är kul 
att spela handboll och det passade bra 
med mina studier så valde jag att 
återvända till Skånela.
Ni har varit lite ojämna i år, vad beror 
det på?
- Det handlar ju om åldern. Det är väldigt 
höga toppar och djupa dalar, vi har inte 
rutinen som krävs för att ligga på topp 
hela tiden. Eftersom majoriteten av oss är 
så unga så tar laget tre steg framåt för 
att sedan ta 5 steg bakåt. När man 
kommer ner i dalarna så syns det väldigt 
tydligt. Vi har kapaciteten men grabbarna 
måste lära sig att ligga på hög nivå under 
en längre tid, och det handlar ju bara om 
rutin. Det tar väl en 3-4 år att få den rutin som krävs för att ta sig 
upp på en högre nivå, allt annat som talang och träningsvilja finns 
redan.
Du är också tränare för juniorlaget, där många av a-
lagsspelarna ingår, påverkar det eran relation på planen?
- Det skulle jag inte vilja påstå, jag har tränat dem förut, och de vet 
om hur vår relation ser ut. Det blir mer vänskaplig när vi spelar ihop, 
då är jag en i gänget, men när jag är tränare så har vi en tydlig 
distinktion, då är jag inte kompis längre utan just tränare. Det är 
svårt att svara på om det påverkar, jag tycker att det fungerar bra 
och det känns som om grabbarna säger till när de tycker något är fel, 
men det är ju svårt för mig att veta till 100 % vad de tycker och 
känner.
Hur tror du det går idag?
- Allt talar för att ni ska vinna, tabell läget osv, men jag tror att om vi 
kan träffa en av våra toppar så kan vi absolut ge er en match. Vi 
gjorde en bra match mot er hemma men då orkade vi tyvärr inte 
riktigt distansen ut.





Handbollsprofilen - Johan Petersson
Johan Petersson är en av Svensk Handbolls 
största profiler med 288 landskamper. Han har 
totalt 10 medaljer från OS, VM och EM i olika 
valörer och han har även vunnit Tyska ligan, 
EHF-Cupen och nu förra säsongen fick han 
äntligen ett SM-Guld (två silver med Sävehof 
93, 94). Men nu börjar ha se slutet på 
handbollskarriären och har flera projekt vid 
sidan av.
Du flyttade hem till Sverige och gick från THW 
Kiel och Bundesliga till IF Hallby och Svensk 
Division 1. Hur var den omställningen?
- Den var givetvis stor men det var ett steg som jag ville ta. Proffslivet 
är magiskt på många sätt men det är också väldigt enformigt. Att få 
komma hem till familj och vänner och Sverige var något som var 
efterlängtat.
Efter 3,5 år i Hallby sades samarbetet upp och då var det 
många klubbar som var intresserade, såväl Tyska toppklubbar 
som Svenska och Du hamnade tillslut i Alingsås. Vad var det 
som gjorde att du valde just Alingsås?
- Jag hade intresse från tyska och spanska klubbar men jag ville bo 
kvar hemma. De som visade intresse var skövde och alingsås. Men när 
Robert Wedberg ringde mig så tvekade jag inte en minut. Att få 
återförenas med Robban efter alla år var givetvis något extra.
Du som har massor med landslagsrutin, vad tycker du om 
Sverige insats i EM?
- Jag kan ju inte säga att jag är nöjd. Det är tyvärr många faktorer 
som inte fungerade. I det stora hela så hade det säkert sett 
annorlunda om vi vunnit första matchen men det jag saknar är 
harmoni, trygghet och en klar rollfördelning i laget. Vi har säkert 
många experter i landet nu och vi vill alla ha framgång i landslaget 
men jag tycker helt enkelt att vi ska låta Staffan och Ola ta hand om 
det.



Hur sugen var du på att åka ner och spela?
- Det tåget har gått för länge sedan. Kanske åka ner och ta hand om 
6-5 spelet och utbilda våra kantspelare i så fall.
Kommer Ni försvara SM-Guldet i år?
- Kommer att vara en helt öppen historia som många vill nå men vi 
kommer att satsa allt för att nå dit givetvis.
Vad har du för planer inför Handbollspensioneringen?
- Jag driver just nu handbollsmagasinet, är delägare i ett 
kosttillskottbolag som heter Havital och lite andra småprojekt.
Finns det några tankar om att bli tränare för något lag igen?
- Jag kommer nog under ett par år ägna mig åt att vara 
utbildningsinstruktör i kanteknik åt ett par lag.
Vad tror du om den satsning Djurgården Handboll gör?

- Jag tycker det ser bra ut. Ni har börjat i rätt ände. Bra struktur i 
styrelsen med bra ideer. Bra och rätt spelare som kommit till klubben. 
Bra varumärke att sälja in till sponsorerna



Säsongens återstående matcher:
14/2 - 13:00 - Djurgårdens IF - Irsta HF 

20/2 - 15:00 - Lidingö SK - Djurgårdens IF 
28/2 - 17:00 - Djurgårdshofs IK - Djurgårdens IF 

6/3 - 17:45 - Djurgårdens IF - IFK Nyköping 
12/3 - 20:00 - Rimbo HK - Djurgårdens IF 
21/3 - 16:00 - Djurgårdens IF - HK Tyrold

VI STÖDJER DJURGÅRDEN HANDBOLL
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